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De belangenvereniging K.R.C.O.  (Afgekort KRCO) wil bij deze graag reageren op de 
voorgenomen wijziging t.b.v. commerciële omroep. 
Aangezien er meerdere leden dan wel uitzenden via FM dan wel DAB+ is er een direct belang 
bij wijzigingen t.a.v. de Radio Markt in zijn geheel. Elke wijziging heeft immers gevolgen 
binnen deze markt en kunnen er door bv een nieuwe veiling verschuivingen optreden 
binnen deze markt. Elke huidige partij zal immers willen blijven uitzenden, bij de meeste in 
zo een groot mogelijk gebied. Verschuivingen boven in de markt heeft direct invloed op bv 
de niet landelijke radiomarkt, en deze weer op de lokale markt. Zo zien we bv al dat bij 
voorbeeld Radio Simone BV kavels heeft verworven welke juist bedoeld waren voor de 
kleine commerciële omroep welke al zo een 14 jaar bezig zijn om de in 2003 en 2008 
uitgegeven kavels te laten voldoen aan de regio gerichtheid welke geboden werd door de 
vergunninghouder zelf. Hierdoor werden de toen deelnemende omroepen afgewezen en 
ook benadeeld. De 16 kavels waren juist bedoeld voor die omroepen die toen niet een 
frequentie konden bemachtigen en hiermee gecompenseerd zouden worden. 
 
Een omroep uit het landelijk segment zal zich oriënteren op de regionale markt enz. 
 
We zien dit al meteen in deze reparatie van de Minister van EZK. 
De KRCO vindt het hoogst opmerkelijk dat de minister niet in beroep gaat tegen de uitspraak 
van de bestuursrechter Rotterdam. Terwijl ze het dus kennelijk niet eens is met de uitkomst 
van deze uitspraak. 
Normaliter gaat de minister altijd in beroep als het Agentschap telecom niet geheel of 
gedeeltelijk in het gelijk wordt gesteld. 
Nu is het Agentschap telecom en minister dus niet in het gelijk gesteld maar gaat zij niet in 
beroep. Maar repareert gelijk het aangevallen besluit van de minister van het Nationaal 
frequentie plan wat deel was van de procedure. 
Is de minister het dan plots eens met de uitspraak van de rechter enerzijds en repareert de 
andere kant ervan. Dit terwijl de minister heeft toegezegd de omroepen te compenseren 
voor de corona epidemie financiële gevolgen voor de omroepen een vergoeding niet in 
miljarden euro’s maar een voor de maatschappij veel gunstigere oplossing namelijk een 
vergoeding in de vorm van een verlenging waarvoor ook nog eens geld voor wordt gerekend. 
Een win win oplossing voor de maatschappij en de omroepen. 
 
Maar Nee de Minister gaat onverwacht niet in beroep tegen de uitspraak van de Rechtbank 
Rotterdam en ontneemt daarmee de omroepen dus een toegezegde compensatie voor de 
gelden schade tijdens de coronacrisis. En dat voor één omroep die plots toe wil treden tot de 
markt, maar die niet zoals de KRCO omroepen in gesprek gaat met de minister in de 
gehouden sessies met als voorzitter Medie van de Laan als onafhankelijk voorzitter. 
Tijdens die dialoog sessies is door de verschillende markt partijen gesproken over de 
ontstane onrust door de vele rechtszaken welke in de laatste jaren zijn gevoerd. En door de 
kamer er een motie werd aangenomen over de radiomarkt tegenover het Agentschap 



Telecom. De KRCO was met meerde omroepen die al jaren willen toetreden tot de markt 
tijdens al die Dialoog sessies aanwezig en heeft hieruit de 16 frequenties welke dit jaar 
eindelijk werden geveild weten te onderhandelen. Dit samen met de gehele markt in een 
convenant met 5 punten waarover een overeenkomst werd bereikt. 
 
De betreffende omroep welke nu een rechtszaak heeft aangespannen is één keer komen 
opdagen tijdens deze dialoog sessies, en is verder tijdens alle andere dialoogsessies niet 
meer komen opdagen. Juist tijdens die sessies kon de omroep opkomen voor haar rechten 
en zienswijze hierover en had net als de KRCO 16 nieuwe frequenties heeft bereik, had ook 
die omroep kunnen opkomen voor haar standpunten en samen met het agentschap minister 
en andere omroep kunne zoeken naar een mogelijke oplossing. 
Dit heeft de omroep niet gedaan maar is in de slachtoffer rol gekropen en rechtszaken gaan 
voeren tegen alleen de landelijke omroepen, dit terwijl het aangevallen besluit de landeljke 
en Niet landelijke omroepen betrof, hiermee is de landelijke mark dus onevenredig getroffen 
en is er geen Level Playing Field meer onderling.  
 
De gehele markt wordt hierdoor getroffen. En wordt het gehele proces wat is ingezet door 
alle drie de marktsegmenten om te komen tot de nodige rust in de markt door het 
zogenoemde Kerst akkoord. 
De minister heeft niet haar woord gehouden om de omroepen allemaal tegemoet te komen 
en kiest ervoor om wel een deel van de uitspraak te repareren maar niet om in beroep te 
gaan en te gaan staan voor haar beloftes aan de markt.  
En dit allemaal voor één omroep die voor een niche marktsegment haar programma’s maakt 
en wel al op DAB te beluisteren is, Tijdens de Rechtszaak is plots toegezegd een volledig 
ander format te gaan draaien als zij een FM-vergunning krijgt.  
Dit soort beloftes is juist waarom er zoveel rechtszaken afgelopen jaren zijn gevoerd in de 
Regionale markt over de beloofde regio gerichtheid welke belooft werd tijden de uitgifte van 
frequenties. 
Krijgt zij nu bv een frequentie en gaat zij alsnog haar programma’s maken voor die 
nichemarkt waarin zij straks niet haar hoofd boven water kan houden.  Hierdoor is 
uiteindelijk wel de hele radiomarkt op zun kop gezet en is uiteindelijk de luisteraar de pineut 
door de eenheidsworst die zal ontstaan, dit door een radiomarkt welke door een veiling met 
opbod zal ontstaan. En een verschuiving van omroepen naar andere marksegmenten en 
uiteindelijk weer de lokale markt die de pineut is en geen frequentie meer kan bemachtigen. 
 
De KRCO is dus omwille van bovenstaande scenario tegen de reparatie van het Nationaal 
frequentie plan. Gezien de ingestelde hogere beroepen door de landelijke omroepen zelf 
vertrouwen we erop dat het aangevallen besluit van verlenging met die jaar voor ook de 
landelijke omroepen positief zal uitvallen en dus ook het NFP weer wordt hersteld. Intussen 
dient het aangevallen besluit betreffende NFP voor alle andere omroepen in stand te blijven 
tot er uitspraak is van het CBB in deze. 
Deze verlenging van drie jaar heeft immers ook effect op de geveilde lokaal regionale 
frequenties omdat alle vergunningen tegelijk dienen te expireren. Dus ook voor die 
omroepen drie jaar. 
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